
IGOR PETERNEL:  

- Poštovani predsjedniče, poštovani gradonačelniče,  

dakle moje pitanje je vezano uz stadion. Mi smo kao što znate jedina metropola, 

europska koja zapravo nema stadion. Pozdravljamo svakako ideje da se rekonstruira stadion u 

Maksimiru, mislimo da je to potrebno, mislimo da je to bilo već odavno potrebno i 

neophodno učiniti, bilo da se radi o javno-privatnom partnerstvu ili na bilo koji drugi način. 

Pozdravljamo svakako i najave rekonstrukcije u Kranjčevićevoj međutim ono što nam nije 

jasno i što želimo postaviti pitanje vama Gradonačelniče je da svi znamo da je u Sesvetama 

izdana svojedobno građevinska dozvola, da je to plaćeno oko 5 milijuna kuna, da je utrošen 

novac na rasvjetu, da je dozvola u Sesvetama istekla i da zapravo se ne zna tko je odgovoran 

za taj gubitak tog novca i što će biti uopće s tim projektom. Hvala lijepo.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala potpredsjedniče.  

Odgovor će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Mislim jeste vi vidjeli kako izgleda stadion u Kranjčevićevoj ulici. Jel' vi…   

 

IGOR PETERNEL iz klupe:  

- To nema veze sa Sesvetama.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Ima. Ima. Ima, ima. Ima, ima zato što moramo izabrat prioritete u dinamici. Ja sam 

rekao na prezentaciji idejnog projekta za stadion u Kranjčevićevoj ulici da to ne znači da smo 

odustali od stadiona u Sesvetama ali ne možemo baš graditi dva stadiona iz gradskog 

proračuna u isto vrijeme. A pogledajte stadion u Kranjčevićevoj. Da li vi smatrate da to 

zaslužuje tako izgledati, za stadion u centru grada? Da li s obzirom na tradiciju pa svih 

klubova koji su tamo igrali, od Konkordije, NK Zagreb itd. to zaslužuje? Dal' to zaslužuje s 

obzirom na tradiciju i Hrvatske vojske u Domovinskom ratu koja se tamo okupljala? Da li to 

zaslužuje? Da li postoji dovoljan kapacitet tog stadiona za sadašnje potrebe prvoligaša a da ne 

govorim za potrebe Dinama koji će kada se ruši Maksimirski stadion i gradi novi stadion u 

Maksimiru morat negdje igrat? Ako je odgovor na ta pitanja da onda je to razlog zašto smo se 

odlučili rekonstruirati Kranjčevićevu ulicu, modernizirat je tako da zadovoljava utakmice, 

pardon, kategoriju četvrtu UEFA-e tako da se tamo mogu odigravati i međunarodne utakmice 

bilo Lige prvaka ili drugih europskih klupskih natjecanja, bilo isto tako međunarodne 

utakmice Hrvatske nogometne reprezentacije budući da za te kategorije UEFA-e je potrebno 

da ima barem 8 tisuća mjesta. Odlučili smo se na 12 tisuća mjesta. Ta lokacija ja povezana 

dobro s javnim prijevozom i smatram da jednostavno moramo investirati u sportsku 

infrastrukturu. To radimo i za Dom sportova, to radimo za bazen u Španskom. Konačno bazen 

na zapadu grada koji nije bio desetljećima izgrađen ide u realizaciju. Ja vjerujem da ćemo 

bazen u Španskom realizirati do kraja ovog mandata i time ćemo  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

ispraviti povijesnu nepravdu  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- koju imaju građani zapada.  



 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Želite li dodatno objašnjenje? Da. Potpredsjednik Skupštine Igor Peternel izvolite.  

 

IGOR PETERNEL:  

- Dakle sve ovo što ste vi nabrojali sada je točno međutim prioritet očigledno nije bila, 

u prošlom mandatu prioritet oporbe nije bilo podržavati projekt da se rekonstruiraju stadionu. 

Dakle niste se tada za to zalagali. Sada imamo situaciju da je to istina, da mi jednostavno 

moramo ići u rekonstrukciju stadiona na način da se Dinamu omogući da može negdje igrati, 

da se omogući da funkcionira Hrvatska nogometna liga međutim vi morate objasniti i ono što 

niste objasnili u ovom odgovoru kako se moglo dogoditi da je ovaj novac propao. Da je 

građevinska dozvola istekla i da je taj novac propao. Na koncu konca ako se je trebalo ići 

moglo se je ići onda i nužno i paralelno u rekonstrukciju dva stadiona. Bolje i to nego da 

novac propadne.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala potpredsjedniče.  

Dodatno objašnjenje će dati gradonačelnik Tomislav Tomašević. Izvolite.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Vi mislite da kad građevinske dozvole propadnu da onda propadne taj novac. Pa ne 

propadne. Ne, polako. Znači taj novac je uložen za projekt na temelju kojeg se radi 

građevinska dozvola. Ta građevinska dozvola je bila šest godina, šest godina i prethodna vlast 

nije mrdnula prstom da se tamo realizira stadion. Znači ključno pitanje je financijske 

realizacije. To košta otprilike stotinjak milijuna kuna po sadašnjim procjenama. Ne možemo 

graditi ponavljam dva stadiona u isto vrijeme iz gradskog proračuna a za Maksimirski sam 

već rekao da smatram da je to komercijalni stadion, da tamo se može uz dodatne sadržaje 

sam, nekako financijski bit samoodrživ uz trgovački centar poslovni, nekakvu garažu itd., 

dodatne sadržaje, što ne radimo u Kranjčevićevoj.  U Kranjčevićevoj nema nikakvih dodatnih 

sadržaja. Nikakvih dodatnih sadržaja koji bio opteretili promet u kvartu.  

Što se tiče Sesveta još jednom ću reć, šest godina je bila dozvola, nije propao novac za 

projektnu dokumentaciju koja se koristi onda za obnovu dozvole odnosno daljnji taj projekt 

jednom kad zatvorimo financijsku konstrukciju.  

 

 


